
Referat Jægerådsmøde d 8/8 2023


1. Formanden har lavet et  skriv om forslag til nye jagttider på hjorte vildt. Det Sendes ud til alle 
medlemmer af Herning jægerråd .  så det kan gemme læses, og returneres hurtigst muligt.                                                            


2.  Der har været forespørgsel om regulering af råvildt på kirkegård. Det er blevet afvist.

 

Naturens dag er den 10. september. Formanden kunne godt bruge et par hjælper.


Åben landbrug den 17. september. Formanden spørge om hjælp denne dag.


Bordet rundt: Timring Vildbjerg jagtforening, har købt det er jord skydebanen ligger på, ved 
indsamling i lokalområdet. Der er samlet, 800,000 kr ind . De holder åben hus den 16. september 
fra 10 til 15.


Herning jagtforening skal have en ny lejekontrakt på klubhus. De håber på en ny kontrakt.


Sundsjagtforening: holder for sjov skydning den 2. september om formiddagen. Og om 
eftermiddagen, er der åben for træning, i den nye træningsgrav. 


Status på rågeregulering : Der har været jagt på 901 reder , 46 jæger , 1366 unger er blevet skudt 
( lille fremgang ) 


Status på mårhundejagt : Vi har fået 12.250 kr. til indkøb af nye kamera.


Leif  Nørgaard formand Herning-Ikast landboforening. Fortæller om konflikt mellem vildt  og 
landbrug. Han fortæller om dialog mellem landbrug og jæger 


Lars Bitz Ikast/brande jægerråd. Der sker meget lidt på jagt af kronvildt, pga Natur national parker.

Hjorte vildt gruppen midt : Hans Skovgaard byder  ikke en med meget


